
Geachte raadsleden/statenleden,

Door middel van deze brief willen wij u op de hoogte stellen van de stand van zaken van de 
plannen voor de voorgenomen injectie en/of verwerking van water wat vrij komt bij de 
oliewinning  in de omgeving van Schoonebeek.

In onze brief van xxxx hebben wij u gemeld dat wij een standpunt kunnen innemen als alle 
informatie op tafel ligt. Hoewel nog steeds niet alle informatie nog  op tafel is, en een 
oordeel over de plannen dus nog steeds niet mogelijk is, komt dit punt wel dichterbij. Dat is 
voor ons aanleiding om u te schetsen hoe het proces de komende maanden zal verlopen.  

Op maandag 26 september 2022 is er bestuurlijk overleg geweest met de gedeputeerde van 
de provincie Drenthe, de wethouders van Emmen en Coevorden, een lid van het Dagelijks 
Bestuur van waterschap Vechtstromen en vertegenwoordigers van de NAM en het 
ministerie van Economische Zaken en Klimaat (EZK). In dit overleg hebben de NAM en EZK in 
algemene termen geschetst wat hun plannen zijn voor de injectie en/of verwerking van het 
water wat vrijkomt bij de oliewinning in Drenthe en welke onderzoeken daarvoor nog 
worden uitgevoerd. Omdat de plannen nog niet concreet zijn en de onderbouwende 
onderzoeken nog niet gereed zijn, is op dit moment nog geen sprake van het aanvragen van 
de benodigde vergunningen.

Als regionale bestuurders hebben we gevraagd om een overzicht in de tijd van de te 
verwachten onderzoeken, de beslissingen die op grond daarvan genomen worden en door 
wie, de benodigde vergunningen en de doorlooptijd van die vergunningen. Ook hebben we 
het ministerie en de NAM gevraagd wie op welk moment, wettelijk en informeel, betrokken 
wordt. De regionale bestuurders hebben daarbij aangegeven dat zij goed en volledig 
betrokken willen zijn bij de plannen en beslissingen. Ook hebben zij gevraagd om voldoende 
tijd in het proces in te bouwen om voor de oordeelvorming bij de regionale overheden.

De NAM heeft toegezegd een dergelijk overzicht op te stellen, in afstemming met EZK en 
ambtenaren van de regionale overheden. Dit overzicht wordt eind oktober besproken in  
een volgend bestuurlijk overleg. Na afstemming komt dit overzicht ook beschikbaar voor u.  

Afgesproken is om  regelmatig een bestuurlijk overleg te plannen, zodat de bestuurders 
aangehaakt blijven bij de ontwikkelingen. Ons doel hierbij is enerzijds om de inhoud goed te 
kunnen volgen, anderzijds om vragen en zorgen te kunnen bespreken. En zo uiteindelijk 
voldoende informatie te krijgen om een goede afweging te kunnen maken. Wij blijven het 
gehele proces nauwlettend en kritisch volgen. Onze inzet is dat er een zorgvuldig proces 
wordt doorlopen, met ruimte en tijd om raden, staten, algemeen bestuur, inwoners en andere 
stakeholders goed te betrekken. 

Parallel aan het overleg de regionale bestuurders, is EZK in overleg met een klankbordgroep 
van inwoners en stakeholders in het gebied, om hen te informeren en met hen te gaan werken 
aan een afsprakenkader om hen te ontzorgen.  

Wanneer daar aanleiding voor is, zullen wij u wederom op de hoogte stellen. Het eerste wat 
u  van ons kan tegemoet kan zien is het bovengenoemd procesoverzicht en het beeld dat wij 
daarbij hebben. Dat zal naar verwachting begin november zijn. 


